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A múlt héten leesett hó ugyan még nem sízhető a Madarasi Hargitán, de az előkészületek és
az újdonságok miatt idén több vendégre számítanak a „székelyek szent hegyén". A Madarasi
Hargitán panziót, vendéglőt, menedékházat üzemeltetők ugyanis a tavalyi gyenge tél után
mindenképpen több vendégre számítanak idén.

  

  

Szabó Zoltán, a 21 Gramm elnevezésű villa tulajdonosa szerint ez nagyon időjárásfüggő,
hiszen tavaly csak januárban lehetett sízni a Hargitán, pedig a szezon decemberre már elindul.
„Ha ezen a héten havazás lesz, akkor az megáll és hamarosan sízhető is lesz. Minden attól
függ, hogy mekkora a hó." – mondta megkeresésünkre Szabó, akinek létesítményében már
szezon-nyitó partit is tartottak szombaton.
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Ilyés Szabolcs, a Madarasi Menedékház egyik társtulajdonosa honlapunknak elmondta, hogy
idén a zetelaki önkormányzat nem volt hajlandó finanszírozni a Hargitára vezető aszfaltút
pályázati tervét, így ezt a pénzösszeget a panziótulajdonosok pótolták össze. Utóbbiak azt
remélik, hogy pályázaton szereznek pénzt a Hargitára vezető út korszerűsítéséhez – az
elképzelések szerint 2012-re valószínűsíthető, hogy készen lesz az aszfaltút – mondta Ilyés.

  

Ugyanakkor pozitívumként említette, hogy az idén a Sugó-sípályára felszerelt hóágyúk minden
panzió számára elméletileg több vendéget jelentenek majd, s véleménye szerint mind a
válságból való kilábalás elkezdődése, mind pedig a magyarországi politikai változások
okozhatják azt, hogy nemcsak hét végére és nemcsak környékbeliek jönnek majd sízni,
szabadidőt eltölteni a Hargitára.
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  Pethő Attila, a Pethő Panzió tulajdonosa azt közölte, hogy náluk az elmúlt szezonban telt házvolt, s az előzetes foglalások alapján idén karácsonytól legalább január közepéig is tele lesz apanzió. A távlati tervek között említette, hogy a panzió mögötti Vargyas-sípályát szeretnéknéhány éven belül pályázatokból teljesen felújítani, illetve korszerűsíteni. Ennek egyelőre azegyetlen akadálya a bürokrácia, de reméli, hogy a következő években nekifoghatnak enagyszabású projekt kivitelkezéséhez.  

  Kenyeres Emőkétől, a Sugó Panziót, a Sugó-sípályát és a felvonókat működtető cégügyvezetőjétől megtudtuk, hogy a két hóágyút felszerelték már, ám működésükhöz többfeltételnek is teljesülnie kell. Ilyen péládul, hogy legalább -7, -8 Celsius foknak kell lennie, ennélnagyobb melegben nem működnek a berendezések. A két hóágyú a cég saját befektetése,remélik, hogy idén a sízők száma emiatt is megnövekszik.  
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